
 
Svar på fullmäktigemotion / Karlebys stadskameror 
 
Stadsfullmäktige 25.9.2023 § 100 

 
   
Ledamot Ulpu Keränen lade fram följande fullmäktigemotion: 
 
”Det har kommit fram att alla stadskameror inte fungerar ordentligt 
och en del av bilderna är av mycket dålig kvalitet eller 
långsamma. En del fungerar via olika servrar och syns därför 
exempelvis inte i polisens lägescentral. 
 
Vi undertecknade föreslår att staden börjar tillsammans med 
myndigheter utreda nuläget med stadskamerorna och förnyar 
dem vid behov. Platser där det händer i staden har bytts och 
därför är det viktigt att också se över stadskamerornas platser.  
 
Bilaga A § 100 Ursprunglig fullmäktigemotion 
 

Beslut Stadsfullmäktige beslutade anteckna motionen i sitt protokoll och 
ge den till stadsstyrelsen för behandling. 

 
Stadsstyrelsen 3.3.2025 § 103 
 

Beredning disponent inom Lokaliteter Klaus Kangas, ICT-
planerare Tom Pajula 
 
Karleby Stadsmiljösektor har fått en preliminär plan av 
myndigheterna för att förbättra systemet med stadskameror. 
 
I stadsorganisationen har inrättats en intern sektorsövergripande 
arbetsgrupp som har påbörjat en utredning tillsammans med 
myndigheterna för att förbättra det nuvarande systemet med 
stadskameror. Utkastet till planen är sekretessbelagt och har 
därför inte bifogats till ärendet och kommer inte heller att 
kommenteras närmare i svaret. 

 
Stadsdirektören Stadsstyrelsen beslutar föreslå för stadsfullmäktige att den 
 

1 antecknar den givna utredningen för kännedom 
 
2 anser att ärendet är slutbehandlat. 

 
Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 10.3.2025 § 23 
39/00.01.06/2023 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar  



 
1 anteckna den givna utredningen för kännedom 
 
2 anse att ärendet är slutbehandlat. 

 
Behandling Ledamot Keränen föreslog understödd av Sillanpää att motionen 

hålls i kraft. På ordförandens fråga beslutade fullmäktige enhälligt 
hålla motionen i kraft. 

 
Beslut Stadsfullmäktige beslutade hålla motionen i kraft. 
 


